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Protokół XXXIV/2010 

z posiedzenia nadzwyczajnego Rady Gminy Osiek 

odbytego z dniu 17 sierpnia 2010 roku 

Miejsce pokój nr 1 – Urząd Gminy w Osieku 
godz. 1015 

 
W posiedzeniu udział wzięło 12 radnych, 2 radnych nieobecnych usprawiedliwionych (lista 
obecności w załączeniu). 
 
Ad – 1 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy – Pan Jerzy Kłos. który przywitał 
wszystkich zebranych: Radnych, Panią Wójt oraz Skarbnika Gminy. 
 

a) Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad 
(12 radnych obecnych na 14). 

b) Następnie przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – głosowanie – 12 radnych za przyjęciem 
protokołu z poprzedniej sesji. Protokół przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad – 2 

Informacja o przebiegu wykonania budŜetu Gminy Osiek za I półrocze 2010 roku (informacja 
w załączeniu do protokołu). 
Pani Teresa Eggert – na komisjach zostało wszystko omówione bardzo szczegółowo i komisje 
przyjęły ta informację. 

Uwag nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania: 

- za podjęciem uchwały głosowało – 12  

- przeciwnych podjęciu uchwały – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 
Informacja o przebiegu wykonania budŜetu Gminy Osiek za I półrocze 2010 roku została 
przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
 
Ad – 3 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2010 rok. 
Głos zabrał Skarbnik Pan Andrzej Krzywiński omawiając szczegółowo zaplanowane zmiany. 
Pani Teresa Eggert w imieniu połączonych Komisji wniosła o przyjęcie uchwały. 
Przystąpiono do głosowania:  

- za podjęciem uchwały głosowało – 12  

- przeciwnych podjęciu uchwały – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 
Uchwała Nr XXXIV/193/2010 w sprawie zmian w budŜecie na 2010 rok została przyjęta 
jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
 
Ad – 4 i Ad – 5 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIII/185/2010 w sprawie podziału 
Gminy Osiek na okręgi wyborcze.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/186/2010  sprawie utworzenia 
stałych obwodów głosowania na terenie Gminy Osiek. 
Obie uchwały omówiła bardzo szczegółowo Pani Sekretarz Irena Patan. 
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Przystąpiono do głosowania uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIII/185/2010 w 
sprawie podziału Gminy Osiek na okręgi wyborcze:  

- za podjęciem uchwały głosowało – 12  

- przeciwnych podjęciu uchwały – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 
Uchwała Nr XXXIII/194/2010 w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIII/185/2010 w sprawie 
podziału Gminy Osiek na okręgi wyborcze. 
 
Przystąpiono do głosowania uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/186/2010  
sprawie utworzenia stałych obwodów głosowania na terenie Gminy Osiek:  

- za podjęciem uchwały głosowało – 12 

- przeciwnych podjęciu uchwały – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 
Uchwała Nr XXXIII/195/2010 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/186/2010  sprawie 
utworzenia stałych obwodów głosowania na terenie Gminy Osiek. 
 

Ad – 6 

Pan Przewodniczący Rady Gminy Osiek Jerzy Kłos – Porządek sesji w sprawie uchwał 
został wyczerpany więc przechodzimy do wolnych wniosków. 
 
Wolne wnioski: 
 
Pani Wójt Stanisława Kurowska – przedstawiła sprawozdanie z realizacji uchwał (w 
załączeniu) oraz sprawozdanie z działalności międzysesyjnej (w załączeniu). 
Pani Wójt omówiła sprawy bieŜące gminy: 

- Inwestycje w toku: 
o budowa Sali gimnastycznej (odwodnienie terenu, modernizacja kotłowni), 
o chodnik ul. Wyzwolenia (na razie zawieszony na okres wakacji), 
o prace murarskie OSP Radogoszcz (tynki wewnętrzne, kafelki, dobudowana 

kuchnia, konstrukcja na sufit, posadzka, armatura). 

- Inwestycje do realizacji: 
o remont drogi Lisówko – IV etap. 

- Remonty świetlic wiejskich (Kasparus, Karszanek, Lisówko i Wycinki) – 12.08.2010 
Uchwała Zarządu Wojewódzkiego, a teraz będziemy ogłaszać przetarg na remont 
świetlic. 

- Wykonanie projektu nawierzchni na ul. Wyzwolenia oraz Osiedle Dobry Brat aŜ do 
ORW. 

- Przetarg na działki budowlane (2 w tym roku; podczas 1 nie było chętnych). 

- Gmina musi mieć umowę ze schroniskiem dla zwierząt. 

- Walka z bezrobociem w Gminie Osiek. 

- Kontrola RIO – nie ma jeszcze protokołu pokontrolnego, jednak w podsumowaniu 
kontrola wypadła w miarę przyzwoicie. 

- Propozycja nadania im. ks. Franciszka Rozkwitalskiego dla Sali Sportowej. 
Rada Gminy przychyla się do tej inicjatywy i w związku z tym po sesji będzie wydawany 
Informator Osiecki, gdzie ogłoszone zostaną konsultacje społeczne w tej sprawie. 
(Konsultacje do końca września br.) 

 
Pan Jerzy Kłos – Budowa Sali Sportowej – naleŜałoby zwizytować teren budowy Sali przez 
radnych. 
 
Pan Andrzej Kłos – wspólny wyjazd Rady Gminy i Sołtysów, KGW, społecznicy, OSP do 
Poznania na Agro Show 24 27 września 2010 roku. 
 
Ad – 7 

Zakończenie obrad. 


